

斜背式不干胶印刷机210

产品名称	斜背式不干胶印刷机210
公司名称	奉化市博联印刷机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	印版形式:凸版 类别:不干胶印刷机 印刷颜色:四色
公司地址	中国 浙江 奉化市 江口民营科技园
联系电话	086-057488566668 13355748999

产品详情

印版形式	凸版	类别	不干胶印刷机
印刷颜色	四色	适用对象	商标标签
适用材质	不干胶	品牌	博川印机
型号	BC-210	外形尺寸	2000X1280X1700 (mm)
重量	2500 (kg)	产品类型	全新
印刷速度	12000 (张/小时)	承印物厚度范围	0.4 (mm)
包装	木箱	产地	浙江省 奉化

性能特点：

1. 采用斜背式设计、印刷和模切在机械驱动时以渐进方式接触，使压力得以平均。无论印大面积底色或细字时均能清晰无瑕。
2. 换版调整简单易行、减少试印材料的损耗，大幅降低标签的制作成本。
3. 操作容易，解决了印刷技术人员短缺的问题。
4. 印刷速度，在50-200每分钟印次间可自由调整，配合完美的油墨、印刷和进料系统，更能印出清晰夺目的画面。
5. 模切与印刷分开，对位容易。
6. 主机无纸自动停机。

7. 模切座可同步调整左右、上下、横线角度等，试机快速，安全性高，确保机台安全。

8. 覆膜装置设于印刷与模切之间，可一次完成印刷、覆膜、模切等工作。

9. 使用先进的自动控制系统，无纸自动停机，计张到设定值则停机报警。

10. 机体精简、占地少、用电省、动力足。

11. 保养容易、装置强迫给油润滑系统，确保传动元件不被磨损更适应高速运转。

12. 适用材料：所有自粘性纸类pvc、pet、布类及铝箔等。

13. 适用印版：树脂版、锌版。

14. 产品广泛适用于服装/品牌/医药/电子/食品/玩具/礼品/超市条码等行业的标贴。

1 . desinged by obllnque march system, that clip shell movement would be provide with ever. pressure when. process the heavy solid printing or narrow words.

2 . fast and easy set-up in pre-printing work, it minimizes the loss of testing-run materials and cuts down the label coat in hungeness.

3 . east operation solving the shortage of shilled operation.

4 . printing speed is vanable within the range of 60-200 imprints/min. compact combinaton of inking, pressing and material feeding make-sprinting /result fresh and consistent.

5 . die-cutting head is separate from print to have fsat registration.

6 . the main engine does not have the oil auto-stop.

7 . the cutting base of forming can be adiusied to left/right. up/down, or cross angular synchron-ously.

8 . euipped with laminating device in between the printing and die-cutting sations will complete the pringting laminating-die-cutting by single process.

9 . uses the advanced antomatic control system, does not have the paper atuo-stop, the idea opens to the setting value then the engine off reports to the police.

1 0 . lower power required and minimum sqace occupied.

1 1 . easy maintenance, equippid with forced lubricating system to prevent moving parts from wear-out or suitable for high speed running.

1 2 . is suitable the material: all from coherent papers pvc, pet, cloth calss and aluminum foil and so on.

1 3 . is suitable the printing plate: resin version, zinc plate.

1 4 . the product widely is suitable for profession the and on clothing drop, medicine, election, food, toy, present, supermarket bar code poster.

